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Pracovní skupina "Želivka - vodárenská nádrž Švihov" - 8. jednání 
  

Předmět Pracovní skupina "Želivka - vodárenská nádrž Švihov" – záznam z 8. jednání  

Datum a 
místo 

Středa 12. září 2018 od 13:00, Praha 5 Smíchov, Holečkova 3178/8, Povodí Vltavy 

Účastníci Dle prezenční listiny 

Zpráva   

 
Poznámky - závěry: 
 
Zápis ze 7. jednání pracovní skupiny byl rozeslán všem účastníkům a zveřejněn na webu Kraje 
Vysočina. 
 
Jiří Běhounek 
- přivítání přítomných, poděkování za zpracování podkladových materiálů – výstupů z práce 

jednotlivých skupin 
 

Petr Kubala 
- materiály připraveny pro MŽP a MZE, dále návrh na předložení do Zemědělského výboru PSP 
 
Jan Veleba 
- po neoficiálních diskusích je velká šance k vyřešení finančních náhrad 
 
Jiří Běhounek 
- bez náhrad řešení nelze najít, nicméně celou záležitost nelze vázat pouze na diskusi o náhradách, 

téma je mnohem širší 
 
Petr Kubala 
- souběžně běžící projekty s cílem dobrovolného zapojení do změny systému hospodaření, včetně 

pobídek pro zemědělce 
 
Josef Kott 
- v první řadě vyřešit první etapu, MZE si je vědomo složitosti, MŽP pravděpodobně jiný postoj, 

jednání bude o argumentaci 
 
Miloš Petera 
- Středočeský kraj společně s Prahou řeší zásobování pitnou vodou  
- do konce září by mělo být připraveno memorandum o spolupráci  
 
Aleš Kendík 
- motivační složka pro zemědělce je odvislá od možnosti rozpočtu MZE, nutno zapojit celou vládu 
- musíme si uvědomit, že Želivka je prvním krokem, ochranných pásem v ČR celá řada, předpoklad 

rozšíření modelu na celou ČR 
 
Jiří Běhounek 
- zemědělské podniky, zdravotnická zařízení a významní znečišťovatelé zmapování podrobně 
- konkretizace výstupů pracovních skupin a následné sloučení do jednoho podkladu pro vládu a 

ministerstva, včetně materiálu Středočeského kraje; termín: 30. září 2018 
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Petr Kubala 
- na základě posledních jednání posouzení obcí, které nemají ČOV - vytipování prioritních 

k nutnému řešení 
 

Bedřich Moldan 
- stručná jasná prezentace z dodaných výstupů 
- příprava priorit pro další programovací období, pořádání kulatých stolů k tématu ze strany MMR 
 
Radovan Vítek 
- na SFŽP nyní vyhlášena výzva, dříve než se pojme plošně, zpracovat pro jednotlivé obce, či 

nemocnice – možnost využití prostředků ze SFŽP; hledání možností 
 
Josef Kott 
- koncem října začnou zasedat pracovní skupiny pro příští programovací období, nejvyšší čas začít 

základní podklady posouvat 
 
Mark Rieder 
- prezentace práce skupiny, např. konkrétní projekty finanční spoluúčasti úpravny vody přímo 

v ČOV obcí - snižování škodlivin už na vstupu do vodárenské nádrže  
 
František Novák – dotaz na možnost nahlédnutí do materiálů k odškodnění pro zemědělce 
David Kuna – podkladový materiál pro ministra zpracován  
Aleš Kendík - nyní se vedou na MZE jednání o výši kompenzace a její administraci 
 
Marek Liška 
- řešení malých zdrojů bodového znečištění (obce do cca 200 obyvatel); 
- modelové příklady malých obcí, kde není nezbytně nutné budovat klasické ČOV 
 
Mark Rieder 
- pozvání na 1. 10 od 10:00 hod. slavnostní zahájení stavby modernizace úpravny 
 
Jiří Běhounek 
- příští schůzka pracovní skupiny 31. října 2018 od 13:00 hod., Praha, Povodí Vltavy 
 
 
Zpracoval: Radim Hošek 
 
Odsouhlasil: Jiří Běhounek 

Martin Hyský 
Petr Kubala 


